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Møtereferat 

Til stede: 

 

Frank Arntsen, Jenny Bremer, Annikken Løe, Jan Erik Kaarø, Brit Stolsmo 
(referent) 

Forfall: Elin Sølberg, Arne Kr. Hestnes 

Gjelder: Møte i koord.gruppe Covid Fellesadministrasjonen, 4.6.21 

Møtetid: 13.00 – 13.30 Møtested: Teamsmøte 

   

Agenda 

• Oppfølgingspunkter (evnt. utsjekk) fra SBL, 31.5.21: 

 

Beslutninger 

 

Studenters tilstedeværelse på campus 

Kommunen har vedtatt at campus skal stenges med unntak av lesesaler og bibliotek, 

laboratorier og undervisning som er nødvendig for progresjonen i studiene. Studenter skal 

kunne booke plass til eksamensavvikling på campus. Masterstudenter kan gjøre ferdig sine 

oppgaver på campus. Ferdighetsbaserte eksamener gjennomføres fysisk. Muntlig eksamen 

gjennomføres online.  

 

Engasjere vektere til oppfølging av check-in og bruk av arealene 

NTNU ønsker å være mer proaktiv og engasjere vektere for å minne ansatte og studenter på 

campus om å bruke check-in og følge smittevernreglene på campus.  

 

Oppgaver  

 

- Rom til eksamensavvikling  

Vi er usikre på om det er tilstrekkelig kapasitet i bibliotek og lesesaler til eksamen.  Vi 

følger de rutiner vi praktiserte i fjor med tilgjengeliggjøring av ekstra rom til eksamen.  

Ansvar: Elin Sølberg 

 

Ingen videre oppfølging av Fellesadm. koord.gruppe 
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- Engasjere vektere 

Undersøke om vi har egen kapasitet eller om vi må engasjere eksterne vektere til å 

kontroller bruk av check-in og etterlevelse av smittevernregler og anbefalinger.  

Ansvar: Elin Sølberg, Hilde Apneseth 

 

Ingen videre oppføling av Fellesadm. koord.gruppe 

 

- Undersøke om det kan kreves munnbind når man beveger seg innendørs 

Undersøke med kommuneoverlegen om vi kan kreve munnbind eller om vi bør avgrense 

til situasjonene som forskriften tilsier.  

Ansvar: Hilde Apneseth 

 

Ingen videre oppfølging av Fellesadm. koord.gruppe 

 

• Forskningstermin i utlandet høst 2021 – rektorvedtak 

Notat av 27.4.21 

 Utsettes til neste møte, 9.6.21. 

 

• Check-in i forhold til studenter 

SESAM ber Fellesadm. koord.gruppe se på følgende: 

Informasjon 

- Behovet for å gi råd og informasjon til studenter, med tanke på vaksine, tydelige råd bør legges ut 

på Innsida 

Motivering i stedet for å true 

- Motivering av studenter – f.eks. premie blir trukket ut blant de som bruker check-in, f.eks. 

gavekort eller annet 

Tekniske utfordringer med check-in 

- Check-in eller registrering på annen måte og koblinger fra check-in til smittestopp-appen 

- Bruk av check-in for håndverkere på campus, påmelding via Feide er en utfordring 

 

Jan Erik informerte om at IT-avdelingen har lovet at funksjonen med pålogging uten Feide 

blir i orden til studiestart. Eksterne besøkende må da oppgi navn, epost og tlf.nr.  

 

Når det gjelder vaksinering så har NTNU en dialog med kommunen. Det foreslås at første 

sprøyte skal gis i hjemkommunen og andre sprøyte i studiekommunen. Logistikken i denne 

operasjonen er imidlertid ikke helt på plass ennå.  Vi planlegger å gå ut med felles 

informasjon til alle tre studiebyer om dette før sommerferien.  
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Forslaget om å premiere brukere av Check-in har kommet opp tidligere. Vi har så langt vært 

litt skeptiske fordi hovedutfordringen ser ut til å være at folk ikke vil registrere seg, de 

glemmer det ikke. Vi har fått mange tilbakemeldinger om dette, både fra studenter og fra 

smittevernkontoret i Trondheim kommune som snakker med alle smittede. En rekke 

studenter oppgir at de ikke vil skanne QR-koden fordi de frykter å bli plassert i karantene. 

 

En egen arbeidsgruppe jobber nå med forslag til hvordan vi kan revitalisere bruken av 

Check-in til høsten. Det dreier seg både om forbedringer av den tekniske løsningen, 

markedsføring og andre tiltak. Eget notat om dette vil bli lagt fram for dekanmøtet og rektor 

senere i juni.  

Man ser også på det tekniske knyttet til check-in og smittestopp-appen. 


